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 Middelburg, 11 februari 2020 
 
Geachte voorzitter, 
 

Gedeputeerde de Bat heeft op 2 februari 2018, namens het college van Gedeputeerde Staten, 
toegezegd om zich samen met de rijksoverheid en het visserijbedrijfsleven in te zullen spannen om de 
positie van de Nederlandse pulskorvissers blijvend onder de aandacht te brengen van de Europese 
instituties. Aanleiding hiervoor was een motie van de heer Faasse (Zeeland Lokaal, mede namens 
CDA, D66, PvdA, PVV, SGP, VVD en 50PLUS) over de gevolgen van het verbod op de 
pulskorvisserij. Door middel van deze brief brengen we u op de hoogte van de voortgang van deze 
toezegging. 

De decentrale overheden in Nederland die op enige wijze betrokken zijn bij de visserijsector, zijn 
verenigd in het Bestuurlijk Platform Visserij-overheden (BPV). Circa 25 Nederlandse gemeenten en 
provincies zijn aangesloten bij dit overlegplatform dat onder voorzitterschap staat van gedeputeerde 
De Bat. In het kader van het BPV ondernemen Nederlandse provincies en gemeenten acties om de 
belangen van de visserijgemeenschappen in Nederland te behartigen.  

Pulsvisserij is één van de onderwerpen waarvoor het BPV de afgelopen jaren bij voortduring aandacht 
heeft gevraagd bij landelijke en Europese overheden. 

Onder andere de volgende acties zijn in dat kader gepleegd: 

 in 2017 heeft het BPV een Position-Paper opgesteld ten behoeve van de kabinetsformatie. 

Hierin is onder andere aandacht gevraagd voor de pulsvisserij; 

 in 2018 en 2019 hebben verschillende Europarlementariërs een bezoek gebracht aan onze 

provincie. Tijdens deze bezoeken is standaard aandacht gevraagd voor de negatieve 

gevolgen van het verbod op de pulsvisserij. 

 begin 2019 heeft een delegatie van het BPV een werkbezoek gebracht aan Brussel waar 

onder andere over de pulsvisserij gesproken is met leden van het Europees Parlement en de 

Permanente Vertegenwoordiging.  

 regelmatig vindt overleg plaats met leden van de Tweede Kamer (recentelijk op 10 oktober 

2019) en Europarlementariërs (recentelijk op 18 oktober 2019) over visserijgerelateerde 

zaken. (Het verbod op) de pulsvisserij vormt hierbij een standaard gespreksonderwerp.   
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Daarnaast heeft gedeputeerde De Bat de afgelopen jaren geparticipeerd in de Stuurgroep Pulsvisserij 
waar naast het ministerie LNV vertegenwoordigers van de visserijsector deel van uitmaakten.  
 
Ondanks onze inspanningen in dit kader heeft het Europees Parlement op 16 januari 2018 besloten 
tot een gefaseerde afbouw van de pulsvisserij. Sinds 1 januari 2020 hebben nog slechts 22 
Noordzeekotters de mogelijkheid met behulp van de pulstechniek te vissen. Met ingang van 1 juli 
2021 zal de pulsvisserij in zijn geheel verboden worden. In oktober 2019 heeft de minister van LNV 
nietig verklaring van dit besluit van het Europees Parlement en de Raad gevraagd bij het Europees 
Hof van Justitie. Een uitspraak in deze zaak zal naar verwachting circa 1 jaar in beslag nemen.  
Het grootste deel van de Noordzeekotters is inmiddels omgeschakeld naar de traditionele visserij met 
wekkerkettingen. De hogere brandstofkosten die hiermee gemoeid zijn, leiden tot druk op de 
economische rentabiliteit van de visserijbedrijven. Om die reden zijn enkele ondernemers gestart om 
alternatieven te ontwikkelen voor deze dure vistechniek. Ons College is bij één van de initiatieven voor 
de ontwikkeling van een nieuwe, milieuvriendelijke en economisch rendabele visserijtechniek, nauw 
betrokken. Wij hebben voor dit initiatief van Zeeuwse vissers / ondernemers onlangs een subsidie 
verleend. 

 
Naast het verbod op pulsvisserij is de Brexit een dossier dat vérstrekkende gevolgen voor de 
visserijsector (en daarmee de hele visserijketen) kan hebben. De onlangs aangekondigde nieuwe 
Britse wet die een einde dient te maken aan de automatische toegang van vissersschepen uit de EU 
tot de Britse wateren, baart ons wat dat betreft zorgen. 
Om onze zorgen hierover te uiten en mogelijke oplossingsrichtingen voor dit en andere 
visserijaangelegenheden te bespreken, hebben wij de onlangs benoemde Eurocommissaris 
Sinkevičius (Environment, Oceans and Fisheries) uitgenodigd voor een werkbezoek aan onze 
provincie. Wij hebben goede hoop hierop binnen afzienbare tijd een positieve reactie te ontvangen. 
   
Wij beschouwen de toezegging hiermee als afgedaan en verzoeken u deze van de toezeggingenlijst 
af te voeren. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Gedeputeerde Staten, 
 
 
 
Drs. J.M.M. Polman, voorzitter. 
 
 
 
 
A.W. Smit, secretaris.  
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